
Na začátku června jsme využili nabídky našich 

kamarádů z Horizontu Písek a společně s nimi se 

rozjeli do pražské ZOO. Se svými zážitky se 

s námi podělil Miloš: „Viděli jsme slony, opice. 

Byli jsme ve vláčku, druhá skupina jela na 

lanovce.  Já jsem    se     dokonce    ostatním 

ztratil.  Ale brzy jsme se  šťastně   shledali.  

Počasí   nám  ten  den  

přálo, svítilo sluníčko.“ 
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NÁVŠTĚVA PRAŽSKÉ ZOO 

Vážení čtenáři,     

co nového a zajímavého prožili v letních měsících uživatelé STROOMu se dozvíte z dalšího 

čísla STROOMOVIN, které máte zrovna před sebou. Tentokrát jsme dali prostor 

konkrétním uživatelům, s jejichž největšími zážitky, řečenými jejich vlastními slovy, vás 

nyní seznámíme. 

Příjemný čas strávený čtením přejí všichni uživatelé centra STROOM Dub.  

A jak si výlet užila Lucka? „Mě   

zaujali plameňáci.“



POZNÁVÁME OKOLÍ 

Co nyní děláme v truhlárně? Zeptali jsme se našeho Pavla, který  v truhlárně  často pracuje.   

Odpověděl   nám:

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K dalším našim výletům jsme si naplánovali pěší túru po okolí Vlachova Březí. A 

zážitky nám povyprávěl Vašek: „Ráno jsme vyjeli autobusem z Dubu. Byli jsme se 

podívat na židovském hřbitově a polní cestou se vydali okolo Vlachova Březí. 

Cestou jsme pozorovali přírodu, dokonce jsme ochutnali třešně. U koupaliště jsme 

si odpočinuli a pokračovali lesem kolem Libotyňského potoka ke studánce 

s krásně čistou vodou. Výlet jsme ukončili na náměstí výbornou zmrzlinou.“ 

 

NAŠE TRUHLÁRNA 

 „Čistili  srdce, řezali fošny, prkna, malovali houpačky, lepili placky, natírali 

židle, stoly, sekali trávu, šroubovali a lepili švihadla, spravili dveře.“ Tak to byl 

výčet všech jeho pracovních činností  a dál už nevěděl. Slovy vedoucího této 

dílny to byla práce na zakázkách a výroba drobných dřevěných předmětů na 

prodej v našich obchodech. 

                                                                                                                                  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OZDRAVNÝ POBYT NA LIPNĚ 

Již tradičně poslední týden v červnu jsme společně trávili v chatové  osadě  na Lipně.  

Prožili jsme plně nabité dny v podobě různých výletů nebo činnostmi přímo v osadě.   

„ Na Lipně za námi přišel  Vinnetou. Byl velikej, měl dýmku a fotili jsme se s ním,“  

sdělila nám svůj velký zážitek Silva.  

                          Tereza  nám  zase  vyprávěla  o  výletě na Stezku korunami stromů do Neuschönau:         

                          „Byli  jsme  v  Německu  a  taky  v  bazénu,  a tam jsme se koupali. Jinak už nevím.“  

Na poslední večer zavzpomínal Tomáš: „Měli jsme lampionky štěstí. Napsali  jsme si  

na ně svý přání a zapálili.“ A lampionky štěstí  popsané  různými   tužbami a přáními  

se večer vznášely nad hlavami nás všech. 

JAHODOVÁ SEZÓNA

V  jahodárně v Barově jsme na konci  června   

sklízeli jahody.   „Trhali   jahody.    Nosili  jsme   

kýble  jahod s  Pavlem Marešem, Radkem a 

Martou. Seděli jsme a měli zmrzlinu,   pak  jeli   

autem domů   do     Stroomu.“    

Tak      těmito   slovy 

komentovali   Marta     

s Pavlem naše jedno    

páteční pracovní dopoledne. 

 

JARMARK DOVEDNOSTÍ 

Na Den otevřených dveří v podzámčí nás pozvali 

naši kamarádi z Nazaretu Borovany. Pro všechny 

návštěvníky byl připraven kulturní program v 

prostorách areálu, kdy vystoupil taneční soubor 

Kukačky Nazaret, Blueberry, kejklíř Slávek a nebo 

my s  pohádkou Otesánek.  

„Já jsem si namalovala svůj hrneček,“  

sdělila nám Lucka.  

A Vašek dodal:„V Borovanech  jsme měli rozchod. 

                       Pak  jsme    se  vrátili k našemu  stolu    

                      a  dali  si  jídlo  a   pití   zadarmo.  Pak   

                      jsme  se nemohli  dostat do auta….“  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11. ČESKÁ LETNÍ SPECIÁLNÍ OLYMPIÁDA 

Čtyři naši sportovci se poslední červnové pondělí vydali na 11. Českou letní speciální olympiádu do 
Brna, která byla největší sportovní akcí pro mentálně handicapované sportovce v České republice. 
Uběhlé metry v co nejrychlejším čase, tak takový cíl byl v dalších dnech pro Martu, Evu, Alenu a 
Tomáše. A výsledek našich tréninků? Marta opět nezklamala a vybojovala bronzovou medaili v běhu 
na 100 metrů, Eva si přivezla 5. místo z běhu na 100 m, Alena 8. místo ve stejné disciplíně a 5. místo v 
běhu na 200 metrů, a Tomáš stál na stupních vítězů dvakrát:  
„Bylo to super,  dostal  jsem  medaili  a  taky  plyšáka.  Sovu.“  

 

FRYMBURKFEST  

Na I. ročník letního charitativního 
multižánrového festivalu FRYMBURKFEST - 
LIPNO 2014 aneb NA SPOLEČNÉ VLNĚ jsme 
vyrazili i my. Na speciálním rozměrném pódiu 
přímo na hladině lipenské přehrady nám 
zazpívala Ewa Farná a kapela Olympic. „ Skvělý, 
bylo to fakt bezvadný, nemělo to chybu. Hodně 
jsme si to užili, tancovali jsme,“  
radoval se Miloš. 

 

V běhu na 100 metrů mu zlatá medaile unikla pouze o setinu sekundy, přesto v 
běhu na 200 metrů zlato vybojoval. A my jim všem můžeme gratulovat. „Bavila 
mě tam Lucie Bílá. Jeden den pršelo, zmokli jsme. Bylo tam moc lidí,“ takto viděla 
první den v Brně Alena. 

 „Zpívali, tancovali. Byla tam kamera a já jsem 
na ni mával,“ dodává Pavel. „My se  
vrátili až v noci.“  
Festival uváděl herec Zdeněk Podhůrský, který 
je autorem a patronem charitativního 
projektu Číslo na Boha.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rádi poznáváme své okolí a přírodu, proto jsme 
si na jeden srpnový čtvrtek naplánovali i výlet na 
rozhlednu Kleť. Lanovkou jsme sice nejeli, stejně 
vypadala docela strašidelně. Přesto jsme zažili 
mnoho zajímavých věcí. Schody na rozhlednu 
jsme zdolali a mohli se kochat krásným 
výhledem na okolní vesničky, města, hory a 
lesy...  
„Byli jsme v hospodě, měli jsme tam colu a taky 
kafe. Pak jsme šli do hvězdárny a viděli jsme 
dalekohled,“  vyprávěl  nám  Vláďa.  
Veselým zpestřením závěru našeho  
výletu byla návštěva krumlovského 
 

VÝLET NA KLEŤ 

zrcadlového labyrintu. „ Tam jsme se   hodně   nasmáli,   když   jsme   hledali  
cestu k východu. Museli  jsme  mít  natažený ruce,  jinak  bysme  nabourali,“  
řekl Pavel. A co na to Radek? „Super!“ 

„Byla to hezká procházka v krásné přírodě, prošli         
  jsme   se  lesem.“   A   my   můžeme     
„Matýskovu     stezku"    vám    všem  doporučit. 
                        A   Lucka   dodává:   „   Všem  těm,    
                        kteří   tam   ještě   nebyli.“  

Na začátku srpna jsme se vydali tentokrát 
vlakem z nedalekých Strunkovic nad Blanicí do 
Zbytin, abychom si prošli „Matýskovu stezku". 
„Dostali jsme papír na razítka a ty jsme sbírali. 
Viděli jsme dřevěné sochy a taky jsme byli 
v restauraci na obědě,“  
vyprávěl nám Vašek. 
 

MATÝSKOVA STEZKA 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Naším posledním prázdninovým výletem byla 
cesta do Prachatic, kde jsme si chtěli zahrát 
bowling. Porazit co nejvíce kuželek, tak to byl 
hlavní cíl každého z nás. „Já jsem to nikdy nehrál. 
Dneska hraju poprvé. A moc se mi to líbí,“ 
prozradil na sebe Michal. 

 

BOWLING V BYBLOS CLUBU 

A nezůstalo jen u bowlingu, někteří z nás si 
zahráli i šipky. V Byblos Clubu se nám moc líbilo 
a doufáme, že jsme tam rozhodně nebyli 
naposled. 

V polovině srpna jsme navštívili prachatické 
hasiče, kteří si pro nás připravili zajímavou 
exkurzi v celém svém areálu. „Seděl jsem 
v hasičským autě a mluvil do vysílačky. A dostal 
jsem odznak  a  jsem major,“   okomentoval   své       
                                   nadšení     Pavel,    který      je       
                                   dobrovolný hasič ve Sv. Máří.  

 

U HASIČŮ

A co nám sdělila Silva? „Já jsem si povídala 

s hasičem a stříkala vodu.“  


